
 

Medlemsmøte i Gauldal Rotary 10.2.2025 

12 av 15 medlemmer møtte (Oppmøteprosent 80: Veldig bra) på Aktiviteten. 

Møtet denne gang ble holdt som et klubbmøte, uten eksterne bidrag. 

I forkant av møtet hadde klubbens styre hatt styremøte, med flg. saker: 

- Evaluering av kalenderprosjektet 

- Møtene våre (innhold, tidspunkt, sted osv.) 

- Rekruttering 

- Økonomi 

- Servering  

- Loddsalg 

Dette var en forberedelse til medlemsmøtet. Det er ikke skrevet eget referat fra styremøtet da det 

fremgår av nedenstående referat fra medlemsmøtet. 

1. Status kalenderprosjektet. 

Flere melder at det er tyngre å selge, mens andre selger bra. Salget av medlemmer er på ca 

130 kalendere, noen som viser nedgang fra tidligere år. Frivilligsentralen har bare solgt ca. 55 

kalendere. Dette er hovedårsaken til synkende salg. Av 600 innkjøpte kalendere er bare 

halvparten solgt.  

Samtidig må innrømmes at det ble bestilt for mange kalendere. 

2. Møteinnhold, - tidspunkt, - sted 

Det ble gitt positive tilbakemeldinger på dette. Et godt og variert innhold, trivellig og 

interessant. Vi kan gjerne ta med oss gjester til møtene. Åpne møter bør vurderes av og til. 

3. Rekruttering 

Dette er et tema vi bør jobbe mer aktivt med. Også her er det å be med seg gjester positivt 

for å vise frem hva vi holder på med. 

Videre er det nyttig å få frem at vi jobber lokalt (stort sett lokale bidragsytere, vi bidrar lokalt 

økonomisk (eks. frivilligsentralen og korps). 

4. Økonomi 

Lavere salg av kalenderen, samt økte kostnader, har gjort at vi de siste årene har hatt 

underskudd i drifta. Dette må vi snu. Tiltak som ble nevnt: 

- Øke medlemsavgiften. Vår avgift er lav sammenlignet med andre klubber i Rotary. 

- Klubben slutter å dekke utgiftene i fob. med jule- og sommeravslutning. Den enkelte 

deltaker betaler selv. 

- Vurdere fremtiden til kalenderprosjektet. 

- Det er enighet om at vi skal delta i Rotary-distriktets arrangement: Pets, 

Distriktskonferansen og Presidentforum. 

- Det kom mange gode innspill om veien videre. Styret tar med seg dette og legger frem et 

forslag til et medlemsmøte om ikke så lenge. 

5. Servering av kaffe og karbonade 

6. Loddsalg med Olav Kjøtrød som vinner. 

Neste møte er 24.2.2025 kl. 18.00 med bidrag fra HV 12, ved leder, Oberst Eidem. 

11.2.2025/Arnfinn Aa. 


